
E-mailová komunikace – magistrát Jihlavy se ptá, kdo podává nabídku 

odpadové studie.  
 

16:23 – 5.3.2014 

Magistrát města Jihlavy - Vedoucí odboru ŽP, Katarina Ruschková - >Arnika, Matěj Man 

Vážený pane Mane! 

Dne 28. 3. 2014 mi byla doručena Vaše „Odpověď na výzvu Statutárního města Jihlavy k vypracování studie nakládání 

s odpady v Jihlavě bez spalovny“. Za tento dokument děkuji a předložím ho na zasedání rady města v nejbližším 

možném termínu. Potřebuji si však ujasnit jednu skutečnost: 

Všechna jednání, která probíhala a probíhají, vedl a vede pan primátor se sdružením Společně pro Vysočinu, které je 

iniciátorem referenda. Toto sdružení, jehož jste předsedou, pozval pan primátor k jednání dne 14. 1. 2014 a toto 

sdružení i vyzval k předložení vlastní koncepce komplexního řešení odpadového hospodářství města, které by mělo 

být alternativou pro lidi. Ve svých mejlech jsem opakovaně zdůrazňovala, že o nabídku žádáme sdružení Společně 

pro Vysočinu. Písemnost, která mi byla doručena, je však odeslána sdružením Arnika.  Můžete mi prosím, tuto věc 

vysvětlit, abych dokázala odpovědět panu primátorovi a radním, proč nepřišla nabídka od sdružení Společně pro 

Vysočinu, kterou očekávali? 

 

17:04 - 5.3.2014 

Arnika, Matěj Man -> Magistrát města Jihlavy - Vedoucí odboru ŽP, Katarina Ruschková 

Dobrý den,  

Děkuji za potvrzení přijetí našeho materiálu. Mimo toho, že jsem předsedou sdružení společně pro Vysočinu, také 

pracuji pro sdružení Arnika program toxické látky a odpady. Sdružení společně pro Vysočinu nemá v současné době 

kapacity na to, aby podobnou studii mohlo pro magistrát kvalitně zpracovat. Veškeré kapacity sdružení Společně 

pro Vysočinu jsou soustředěny ke snaze o vyhlášení referenda a zvýšení informovanosti obyvatel Jihlavy v 

odpadové otázce.  

Sdružení Arnika naopak kapacity i jisté zkušenosti k vypracování studie, ke které magistrát nás, aktivisty vyzívá, v 

současné době má. Na výzvu magistrátu ke zpracování studie tedy ze skupiny aktivistů kolem referenda odpovídá 

sdružení Arnika program Toxické látky a odpady, nikoli sdružení Společně pro Vysočinu. 

 

17.26 - 5.3.2014 

Magistrát města Jihlavy - Vedoucí odboru ŽP, Katarina Ruschková -> Arnika, Matěj Man 

Vážený pane Mane! 

Je mi jasné, že sedíte na více židlích. Je to ale tedy tak, že sdružení Společně pro Vysočinu stojí za nabídkou, kterou 

jste nám poslal? Že o ní ví. Že stojí za řešeními, která budou navržena Arnikou? Ráda bych v tom měla jasno, 

protože Vy jako předseda sdružení Společně za Vysočinu jste nabídku podepsal, ale ve své jiné funkci. Stejně tak 

mohlo nabídku podat sdružená Společně za Vysočinu a vzít k tomu lidi z Arniky, když není kapacita, jak píšete. Pak by 

tato otázka nevznikla.  

 

18:13 - 5.3.2014 

Magistrát města Jihlavy - Vedoucí odboru ŽP, Katarina Ruschková - >Arnika, Matěj Man 

Vážená paní Ruschková, 

Je to tak, že nabídku podává sdružení Arnika. Nikoli spolek Společně pro Vysočinu. Nabídku podepsala Viktorie 

Lupačová, statutární zástupce programu Toxické látky a odpady sdružení Arnika a já z pozice konzultanta Arniky. 

Nikoli z pozice předsedy spolku Společně pro Vysočinu, jak je v nabídce uvedeno.  

Členové spolku Společně pro Vysočinu o nabídce zaslané Arnikou programem Toxické látky a odpady vědí. 

Nicméně na podání této nabídky spolek Společně pro Vysočinu nijak neparticipuje.  

Chápu, že moje pozice je v tomto případě trochu komplikovaná, protože jak píšete, sedím na více židlích. Snad jsem 

však situaci nyní již osvětlil dostatečně.  


